
Agendapunt 11
Vragen aan portefeuillehouders
Zorginfrastructuurgelden   Marianne Rahms
In een gesprek met de directeur van de Wulverhorst bleek dat er een subsidie 
aanvraag door hen is gedaan van € 75.000 in het kader van de compensatie van 
de zorginfrastructuurgelden. Dit is geld dat de gemeente heeft ontvangen om 
zorgverleners te compenseren voor niet meer centraal uitgekeerde bedragen 
hiervoor. Het is overgeboekt naar integratie uitkering sociaal domein. Het is 
substantieel geld voor de Wulverhorst. Het is geen geoormerkt geld, wat gaat 
het college hierover besluiten?  

Antwoord:

Drie zorgorganisaties hebben eind 2017 bij de gemeente Oudewater een aanvraag ingediend waarin 
zij aanspraak willen maken op middelen vanuit de integratie-uitkering Sociaal Domein in het kader 
van ‘zorginfrastructuur’. Het gaat om de volgende aanbieders en bedragen:

Oudewater  Bedrag van de aanvraag

De Wulverhorst € 75.000 

Vierstroom € 12.236 

Careyn (opgenomen in aanvraag Woerden) € 3.150 

Totaal € 90.386 

Oorspronkelijk was het de bedoeling dat de instellingen vanaf 2018 in staat zouden zijn om de kosten 
voor  de  zorginfrastructuur  vanuit  reguliere  middelen  te  bekostigen.  Omdat  het  niet  alle 
zorgaanbieders lukt om de kosten in de reguliere bedrijfsvoering mee te nemen, heeft van Rijn extra 
middelen voor 2018 beschikbaar gesteld. Deze zijn echter aanzienlijk lager dan voorgaande jaren. 
Volgens een overzicht vanuit het Rijk werd er in 2017 in heel Nederland aanvragen gedaan met een  
bedrag van in totaal 104 miljoen euro. In de integratie-uitkering is in 2018 voor heel Nederland 27,8  
miljoen euro bijgestort. Voor de gemeente Oudewater zijn de ontvangen middelen:

Tabel 1. Inschatting ontvangen middelen tbv zorginfrastructuur (ongeoormerkt)

 Nederland Oudewater

Totale integratie-uitkering SD 2018 € 9.790.355.134 2.268.795

Deel zorginfrastructuur 0,284% 0,284%

€ zorginfrastructuur € 27.800.000 € 6.442 

Bron: septembercirculaire 2017

Wij hebben  € 6.442 ontvangen tbv zorginfrastructuur (ongeoorgemerkt). De drie partijen vragen 
gezamenlijk een bedrag van € 90.386,- aan. Het aangevraagde bedrag staat in geen verhouding tot de 
middelen die wij van het Rijk ten behoeve van zorginfrastructuur ontvangen hebben. De post 
zorginfrastructuur is in de begroting ook niet opgenomen, er zijn dus geen middelen voor 
gereserveerd in 2018. Gezien de bedragen en de evt. gevolgen voor de bedrijfsvoering gaan we op 
korte termijn met hen in gesprek. 


